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VERSLAG van de openbare vergadering van het ALGEMEEN BESTUUR van het RECREATIE-
SCHAP NEDERRIJN, LEK EN WAAL, gehouden op donderdag 11 mei 2023, om 13.30 uur, ten kan-
tore van Uit®waarde te Kerk-Avezaath.  
 
 
AANWEZIG: 
De dames: W.E.A. van Dijkhuizen  - lid/voorzitter  - Neder-Betuwe 
 C.J. Kreuk  - lid  - Tiel 
 J.E.M. Mol-van de Camp  - lid  - West Maas en Waal 
 G.J. Scheurwater  - notuliste 
De heren: K.A. Maier  - lid  - Buren  
 R. Thoonen  - lid  - Druten 
 A.J. Kwakernaak  - secretaris 
 
AFWEZIG m.k.g.: 
Mevrouw: M. Wichgers  - lid  - Culemborg 
De heer: R. van Stappershoef  - lid  - West Betuwe 
 P.A. Vries  - lid  - Maasdriel  
 
 
 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  
De  VOORZITTER opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
 
2. VASTSTELLING VAN HET VERSLAG VAN DE VERGADERING D.D. 12 MEI 2022 
De SECRETARIS meldt dat er een fout in het verslag staat. De voorzitter heeft de vergadering geo-
pend en niet de secretaris.  
Met inachtneming van bovenstaande wijziging wordt het verslag van de vergadering van 12 mei 2022 
vastgesteld.  
 
3. LIJST VAN INGEKOMEN STUKKEN 
De ingekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen.  
 
4. VOORSTEL TOT HET VASTSTELLEN VAN DE JAARREKENING 2022 VAN HET RECREA-

TIESCHAP NEDERRIJN, LEK EN WAAL 
De SECRETARIS zegt dat er geen wijzigingen in de jaarrekening van het recreatieschap zijn omdat er 
geen activiteiten en geen financiële transacties plaatsvinden.   
De netto vermogenswaarde wijzigt ieder jaar. Deze wordt gecorrigeerd met het behaalde resultaat van 
de B.V. In 2022 was dit een negatief resultaat. 
Naar aanleiding van een vraag van de VOORZITTER zegt de SECRETARIS dat er in totaal vier va-
kantiewoningen aangekocht zijn bij Dormio Berck-sur-Mer in Frankrijk. In juni zullen twee 6-persoons 
huizen worden gepasseerd. De andere twee nog te passeren zijn 6-persoons appartementen. Toeris-
tisch is het een mooi ontwikkelt gebied. Het verhuurrendement zal ongeveer 5 á 6% zijn. Er wordt ook 
een waardestijging van het onroerend goed verwacht. 
In eerste instantie was er ook enthousiasme voor Soof aan de Rijn in Eck en Wiel, maar er waren een 
paar clausules opgenomen in de contracten die eenzijdig aan te passen waren, zoals de bemidde-
lingspercentages. Omdat dit niet goed voelde is er vanaf gezien. Dit is wel erg jammer want het was in 
het regio. Momenteel is er een optie genomen bij de ontwikkelingen van Dormio in Curaçao. 
De heer MAIER vraagt hoe het toezicht op de beleggingen geregeld is. De SECRETARIS zegt dat er 
geen toezicht van het AFM op is. Recreatief beleggen in Nederland valt ook niet onder dit toezicht.  
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Onder dankzegging wordt besloten de jaarrekening 2022 van het Recreatieschap Nederrijn, Lek en 
Waal vast te stellen. 
 
5. WIJZIGING WET GEMEENSCHAPPELIJKE REGELING 
De SECRETARIS geeft een toelichting op het rapport van Nysingh. In het rapport worden 3 opties ge-
noemd: 

1. Aanpassen Gemeenschappelijke Regeling (GR) 
2. Individueel aandeelhouderschap van de deelnemende gemeenten.  
3. Bedrijfsvoeringsorganisatie (BVO). Dit is een lichte vorm van de huidige Gemeenschappelijke 

Regeling. 
 
Naar aanleiding van een opmerking van de heer MAIER zegt de SECRETARIS dat de Raad van 
Commissarissen toezicht houdt op de directie. De heer MAIER zegt dat het voor de gemeente Buren 
nu nog te vroeg is om een besluit te kunnen nemen. Het moet nog getoetst worden en vergeleken 
worden met andere Gemeenschappelijke Regelingen.  
Mevrouw MOL zegt dat de gemeente West Maas en Waal het ook eerst juridisch binnen de gemeente 
wil afstemmen. 
Mevrouw KREUK zegt dat de gemeente Tiel ook nog veel vragen heeft waar tijd voor nodig is.  
Het is wenselijk dat er een ambtelijk overleg komt van de betrokken gemeenten waar het rapport van 
Nysingh besproken wordt en gekeken wordt hoe het zit met de waarborgen t.a.v. de aandeelhouders.  
De VOORZITTER zegt dat het belangrijk is dat de verschillende raden een eensluidend besluit hier-
over nemen. Dit vergt een goede voorbereiding. 
Besloten wordt dat er een ambtelijke bijeenkomst van de betrokken gemeenten wordt georganiseerd 
waarbij Nysingh ook zal worden uitgenodigd.  
De gemeente Neder-Betuwe neemt het initiatief om de contactpersonen van de deelnemende ge-
meenten aan Uit®waarde door te geven. Zij zullen dit overleg arrangeren. 
In september zal er een gezamenlijke vergadering van de drie schappen gehouden worden voor de 
besluitvorming. De SECRETARIS zegt dat hij in het kader van het opstellen van de nieuwe strategi-
sche verkenning een opdracht verleend heeft voor het opstellen van een rapport voor de nieuwe 
trends en ontwikkelingen op het gebied van recreatie en toerisme. Dit rapport zal dan ook gedeeld en 
besproken worden tijdens deze gezamenlijke bijeenkomst.  
De schriftelijke reactie van de gemeente Neder-Betuwe wordt als bijlage bij dit verslag meegestuurd. 

 
6. HET BEPALEN VAN EEN STANDPUNT INZAKE DE AGENDA EN VOORSTELLEN VAN DE 

ALGEMENE VERGADERING VAN AANDEELHOUDERS VAN UIT®WAARDE D.D. 08-06-2023 
De SECRETARIS meldt dat de voorzitters van de recreatieschappen verwacht worden bij de aan-
deelhoudersvergadering om de standpuntbepaling van hun schappen over te brengen. Alle bestuurs-
leden zijn natuurlijk wel van harte welkom.  
Verslag van de vergadering van 8 juni 2022 
- 
Benoeming lid Raad van Commissarissen 
De vergadering stemt in met de herbenoeming van de heer R.D. van Assendelft voor een periode van 
3 jaar van juni 2023 – juni 2026. 
Jaarrekening en -verslag 2022 
Er staat een fout in het verslag op pagina 40, bij de geconsolideerde balans, onroerend goed, afschrij-
vingen, vaste activa staat € 638.000. Dit moet € 68.000 zijn.  
 
7. RONDVRAAG EN SLUITING 
De SECRETARIS meldt dat aanwezigen uitgenodigd zijn om woensdag 17 mei om 14.30 uur aanwe-
zig te zijn bij de opening van een Pumptrackbaan op het recreatiegebied de Rijkerswoerdse Plassen.  
Mevrouw KREUK vraagt om informatie over de aanleg en kosten hierover te delen met de gemeente 
Tiel.  
De VOORZITTER zegt dat er binnen de gemeente Neder-Betuwe ook een skatebaan wordt aange-
legd.  
Naar aanleiding van een vraag van mevrouw KREUK over het verloop van de pontjesdagen zegt de 
SECRETARIS dat vooral de zaterdag heel goed bezocht is. De zondag was een stuk minder omdat 
de weersvoorspellingen niet goed waren. 
Mevrouw MOL merkt op dat de routebeschrijving van de pontjesdagen een verbeterpunt is.  
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Niets meer aan de orde zijnde sluit de VOORZITTER de vergadering en dankt de aanwezigen voor 
hun komst en inbreng. 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het 
Algemeen Bestuur te Kerk-Avezaath, d.d.    mei 2024 
de secretaris,  de voorzitter, 
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Bijlage 

Geachte heer Kwakernaak, beste Alex, 

 

Naar aanleiding van de agenda die we op 3 mei ontvingen en in aansluiting op de reeds eerder 

ontvangen mail in april met de bevindingen van Nysingh, stuur ik u hierbij de reactie die ik 

namens gemeente Neder-Betuwe zal inbrengen a.s. donderdag. 

 
Ter voorbereiding op de Algemeen Bestuursvergadering van Recreatieschap Nederrijn, Lek en Waal 
in mei as. hebben wij een notitie gekregen. In opdracht van Uit®waarde is Nysingh gevraagd om te 
adviseren over de mogelijkheden om de gemeenschappelijke regelingen van de recreatieschappen te 
herzien en de vraag of daarmee ook een efficiëntieslag kan worden gemaakt in het besturingsmodel. 
Het omzetten van de GR in een bedrijfsvoeringsorganisatie wordt hierbij gepresenteerd als de meest 
voor de hand liggende optie. 
 
De directeur van Uit®waarde vraagt de gemeenten om hierover intern van gedachten te wisselen, zo-
dat in de AB-vergadering hierover een besluit kan worden genomen. Inmiddels is hier in de meeste 
gemeenten over gesproken, dat leidt tot de volgende overwegingen.  
 
Het is goed om in de AB-vergadering stil te staan bij dit onderwerp 
We zijn blij met de voorzet in de notitie van Nysingh. De benodigde aanpassing van de GR is belang-
rijk, complex en noodzakelijk en de notitie daarover is helder opgezet. Het is ook goed om iets te kie-
zen te hebben voor de toekomstige inrichting van de samenwerking voor recreatie en toerisme. 
 
Maar een besluit in mei komt wat ons betreft te vroeg 
In het Rivierenland zijn de gemeenten en GR’en begin dit jaar een gezamenlijk proces gestart om alle 
GR’en aan te passen aan de gewijzigde Wet gemeenschappelijke regelingen (Wgr). Dat proces gaat 
ervan uit dat de wijzigingen in de GR’en op maat voorbereid worden, maar gebaseerd zijn op een ge-
zamenlijk op te stellen afwegingskader. Ook het besluitvormingstraject in de colleges en de raden 
wordt op elkaar afgestemd – mede doordat voor iedere GR-wijziging meerdere behandelingsmomen-
ten in colleges en raden nodig zijn en het helpt om dit efficiënt en overzichtelijk in te richten. Het traject 
loopt van april 2023 tot juli 2024 en de startnotitie is op korte termijn beschikbaar.   
 
Het lijkt ons niet handig om voor de GR Recreatieschap Nederrijn, Lek en Waal qua tijdpad en beslis-
singsmomenten af te wijken van dit gezamenlijke proces. In de startnotitie is opgenomen dat we ook 
voor deze GR kunnen profiteren van de inzichten en de efficiëntie van het gemeenschappelijke traject. 
Daarbij realiseren we ons uiteraard dat in deze GR niet alleen Rivierenlandgemeenten deelnemen en 
dat de BV Uit®waarde is opgericht door nog twee andere GR’en. Het is de bedoeling dat we voor een 
goede onderlinge afstemming zorgen.  
 
Bovendien zouden we graag wat verder onderzoek (laten) doen 
De wijziging van de Wgr is gericht op het versterken van de democratische legitimiteit van GR’en: kort 
gezegd een stevigere kaderstellende en controlerende rol voor de deelnemende gemeenteraden en 
meer mogelijkheden voor inwonerparticipatie. We delen de voorkeur van de directeur van Ui-
te®waarde om de samenwerking op een lichte manier te blijven organiseren, maar de gewijzigde wet 
biedt daar minder mogelijkheden voor. Daarom zouden we ook graag meer onderzoek willen (laten) 
doen naar wat de (on)mogelijkheden van de derde optie uit de notitie – het opheffen van de GR – 
zouden betekenen vanuit het perspectief van de deelnemende gemeenten. Het tijdpad van het geza-
menlijke traject biedt daarvoor mogelijkheden. 
 
Tot slot 
We zouden in de AB-vergadering in mei graag doorpraten over deze overwegingen. Zodra de startno-
titie voor het gezamenlijke traject beschikbaar is, delen we die uiteraard.  

 

Met vriendelijke groeten, 

W.E.A. (Herma) van Dijkhuizen 

Wethouder Neder-Betuwe 

T. 06-40 66 01 54 
 


